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in de roos 
          Jaargang 07 

               Maart 2021 

 
Wij zijn benieuwd naar uw mening en nodigen 

ook u graag  uit om een bijdrage te leveren op 

johanne.pvda@ziggo.nl.  

 

Inhoud 
Schriftelijke ledenvergadering maart 2021 

door secretariaat bestuur PvdA  

Verras ons! 

door Ed Bausch voorzitter bestuur 

Een brede progressieve volkspartij 

door Jan Keijsper burgercommissielid 

Wat een bizarre tijd! 

door Jaap Sterk lid PvdA 

Verkeerde campagne….                                  

door Jan Stam lid PvdA 

Campagne: helpende handen gezocht! 

door secretariaat bestuur PvdA 

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker 

Geef uw mening en /of commentaar 

door Johanne Hendriks 

 

 

Schriftelijke ledenvergadering  

maart 2021 

door secretariaat bestuur PvdA  

Alle leden hebben zaterdag 20 maart een 

email ontvangen met een uitnodiging ontvangen 

om te reageren op de toegezonden stukken, die 

bij de mail waren gevoegd. Het is dit keer de 

jaarvergadering met verslagen van secretariaat, 

penningmeester en fractie.  

Ook moeten de leden in verband met de 

procedure rond de Gemeenteraadsverkiezingen  

 

 

 

 

in 2022 de fractieprofielen vaststellen.          

We hebben daartoe het model van het 

partijbestuur overgenomen.  

Reacties graag tot en met 30 maart (morgen!) 

door te antwoorden op de mail: Akkoord? 

Vragen en opmerkingen? Laat het ons weten! 

 

Verkiezingsuitslag in Bergen nh,                    

stemmen per partij 
Uitslag Verkiezingen 2021  

VVD 5280 

PVV 1999 

CDA 1828 

D66 3814 

Groen Links 1073 

SP 962 

PvdA  1183 

Christen Unie 233 

Partij voor de Dieren 1417 

50Plus 162 

SGP 30 

Denk 15 

Forum voor Democratie 932 

BIJ1 48 

JA21 579 

Code Oranje 76 

Volt 556 

Nida 2 

Piraten Partij 46 

Liberale Partij 13 

JONG 30 

Splinter 68 

BoerenBurgerBeweging 170 

Nederland Beter 26 

Lijst Henk Krol 23 

Oprecht 9 

Jezus Leeft 4 

U-buntu connected Front 0 

Blanco (Zeven A.J.L.B) 83 

De Feestpartij 12 

Wij zijn Nederland  1 
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Verras ons! 

door Ed Bausch voorzitter bestuur 

Wat te doen na de verkiezingen? Ja, er was van 

te voren wel hoop op groei. Toch? 

Nu denk ik, achteraf, oei we hebben nog mazzel 

gehad. In mijn ogen heeft Liliane Ploumen in de 

korte tijd die ze had een topprestatie geleverd, 

die ons behoed heeft voor nog verdere krimp. 

Ze is toch begonnen een andere draai te geven 

aan het verwoorden van onze idealen. Dat kwam 

gemeend en authentiek over. Ik denk dat ze 

verder was gekomen als ze meer tijd had gehad. 

En dan hebben we de kwestie: heeft het land 

een ruk naar rechts gemaakt of moeten we dat 

anders zien? Ik probeer mezelf echt voor te 

houden dat we dat toch anders kunnen zien.              

Die verkiezing is maar een momentopname.                      

Ik sluit voor mezelf niet uit dat velen, met de 

kennis van nu (en zeker nu met het gedoe rond 

het A4tje van verkenner/minister Ollongren en 

sowieso het hele verloop met de deze vreemde 

start van kabinetsvorming) anders gestemd 

zouden hebben. 

Maar goed , dit is het voor nu en dat markeert 

ook de startpositie voor onze partij bij de 

gemeenteraadsverkiezingen over een jaar.                     

Even ter herinnering: bij de verkiezingen voor 

het Europarlement twee jaar geleden kreeg 

onze partij verreweg de meeste stemmen in 

onze gemeente, net als bijna overal elders. 

Omdat we allemaal dachten dat ‘onze’ Frans 

Timmermans ons het beste de weg kon wijzen in 

Europa. Laat dat een lichtend voorbeeld zijn 

voor ons, nu we ons zetten aan ons traject ter 

voorbereiding op de gemeenteraadsverkiezingen. 

Een realistisch beeld op integere leiding, op 

meer eerlijkheid bij de verdeling van middelen, 

oog en oor en echte steun voor wie dat tijdelijk 

of permanent nodig heeft, een blik op hoe 

dingen wellicht anders kunnen. Daar gaan we als 

bestuur in onze afdeling binnenkort kandidaten 

voor werven.  

Verras ons! 

 

 

 

Een brede progressieve volkspartij 

door Jan Keijsper burgercommissielid 

De verkiezingen zijn achter de rug, het volk 

heeft gesproken. 

De ramp op links (minder dan 20%) en eigenlijk 

ook op extreemrechts (meer dan 20%)  

overziend, denk ik met velen dat het de                

hoogste tijd is voor een brede progressieve 

volkspartij. 

Deze heeft ouderwetse verheffingsidealen,                      

een internationale blik en een groene agenda. 

Deze maakt heldere keuzes en heeft  

speerpunten op het gebied van klimaat, 

onderwijs, woningbouw en maakt daarbij 

consequent werk van een vermindering van                         

de bestaande sociaaleconomische tweedeling                           

in het land. 

Deze kiest voor arm boven rijk, algemeen                   

boven particulier belang, inclusie boven 

wegzetten, groen boven grijs, samenwerken 

boven polariseren, benoemt problemen en                

k ijkt niet weg, is wars van identiteitspolitiek, 

en kiest voor solidariteit tussen jong en oud 

(maar als het moet, kiest het voor de toekomst). 

Omdat mensen meer stemmen op een individu 

dan op een programma (zie het mooie succes 

voor Kaag en Rutte) dienen we wel een zeer 

aansprekende lijsttrekker op de toekomstige 

posters te krijgen. 

Deze zou dan geen mes in de rug moeten                 

krijgen van het eigen ledencongres – dat wordt 

nog wel een dingetje.   

 

Afdalend van landelijk naar plaatselijk - wij van 

de PvdA haalden in de gemeente Bergen 1183  

Van de 20710 uitgebrachte stemmen, iets 

minder dan de PvdD en ongeveer net zo veel als 

FvD. 

Leuk feitje hierbij is dat complot-master 

Wybren ca. 100 stemmen meer binnenhaalde  

dan good old Thierry. 

Leuk ander feitje hierbij is dat volgens een  
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artikel in de Volkskrant, de laatste meer-en-

meer wordt omhelst door yoga-moeders,  

sjamaan-bewonderaars, en new-age adepten 

(waar we in Bergen vast ook voldoende   

voorraad van hebben). 

De bruine walmen van Forum blijken zich dus 

goed te mengen met de spirituele wierook  

luchten van de moderne hippie. 

Alles onder het mom van peace, love, en 

freedom.  

Bredero schreef het al: het kan verkeren . . ., 

dat hadden we in de jaren 60-70 toch niet 

gedacht. 

 

Wat een bizarre tijd! 

door Jaap Sterk lid PvdA 

Het duizelt in mijn hoofd van al die 

verkiezingsbeloften. De één nog mooier dan de 

ander, het kon / kan niet allemaal waar zijn denk 

ik dan. Ik schreef de vorige keer al dat mijn 

keuze viel op Joris Thijssen de nummer 6 van 

onze PvdA lijst, een Greenpeace man in hart en 

nieren. En Greenpeace is voor mij een heel 

belangrijke lijst die als huisbankier de 

Triodosbank heeft. Graag zou ik hem namens 

onze afdeling Bergen willen benaderen om de 

zeer milieuonvriendelijke Rabobank in te 

wisselen voor de Triodos. Al die goedwillende 

PvdA bestuurders hebben onze motie om naar 

een ideële bank over te stappen nog steeds niet 

waargemaakt. Dat voelt alsof je met een kluitje 

in het riet ge-be-stuurd wordt.  

Verder 

Wat goed dat Job Cohen onlangs op de TV was 

en een verhaal hield om ons ervan te overtuigen 

dat wij met z’n allen (GroenLinks en de SP) veel 

meer aan het milieu moeten doen, wat goed  

dacht ik en hij benoemde ook onze Frans 

Timmermans in de EU.  

Maar wat schrok ik toen hij vertelde dat die 

actie wel betaalbaar moest zijn. Ik kan dan 

alleen bedenken dat wanneer het betaalbaar is  

 

 

 

 

wij nog 3 à 4 generaties nodig hebben om de 

stijgende zeespiegel met een ark van Noach te 

ontvluchten!!!!!!!!!! 

Maar de ark van Noch was slechts 300 el lang, 

50 el breed en 30 el hoog en hij nam alleen van 

het mensdom zijn eigen familie mee plus van het 

dierenrijk van elk soort één vrouwtje en één 

mannetje om de voortplanting veilig te stellen.  

Waarschijnlijk zullen wij nu geen corona 

vrouwtje en mannetje meenemen, maar dat 

terzijde. 

Wat leven wij in een bizarre tijd, er is trouwens 

een Disney-docu van lang geleden die het  

verhaal vertelde dat wanneer Lemmingen                        

(een soort woelmuis) hun leefgebied  

overbevolkt raakte, zij naar de zee gingen en 

zich van de rotsen lieten vallen, zodat er voor 

de volgende generatie weer voldoende te eten 

was. Het zou ze nu niet meer lukken om bij de 

zee te komen, zij moeten eerst verschillende 

snelwegen oversteken. 

Nu hoeven wij niet meer naar de zee te lopen,                

de zee komt ons opzoeken.  

Rutte zal wel een goed plan hebben om alle 

dijken op te hogen, beginnende bij Arnhem een 

dijk naar Hoek van Holland vanwege de Rijn en 

daarna naar het zuiden en het westen en 

uiteindelijk ook Friesland en Groningen. 

Voor jaren werkgelegenheid! 

Oh-ja bij de Afsluitdijk moeten nog wat 

ouderwetse watermolens komen om het water 

van de IJssel en de Vecht over de dijk te malen, 

misschien kan ik nog helpen als timmerman.  

Die molens worden wel een toeristische 

attractie en dus kunnen er bijvoorbeeld veel 

Japanners en Chinezen per KLM vliegtuig komen,  

rechtstreeks naar Lelystad airport heel 

interessant en minder geluidsoverlast voor 

Schiphol!!!!!!!!! 

Lieve beste mensen dit is mijn laatste stukje 

voor onze Nieuwsbrief. 
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Wanneer je dit stukje gelezen hebt denk dan 

niet dat ik treurig ben, ik zie deze tijd als zeer 

realistisch en bedenk dan ook dat wij met z’n 

allen (inclusief PvdA) er werkelijk nog iets van 

kunnen maken voor de volgende hopelijk zeer 

vele generaties. 

Een bewogen Jaap Sterk. 

 

Verkeerde campagne….                                  

door Jan stam 

Deze tekst wordt geschreven op 17 maart, rond 

de middag. We kunnen vandaag allemaal onze 

stem uitbrengen en wij hier thuis moeten nog. 

Vanzelfsprekend stemmen we op de PvdA, ik zal 

op Gijs van Dijk stemmen, ken hem nog vanuit 

het FNV. Hij heeft altijd een warme band met 

vakbondsmensen gehouden. 

 

De afgelopen weken hebben we in Rotterdam en 

omstreken een paar honderd mensen informatie 

gegeven over het ontslag, wat de FNV qua 

loopbaanondersteuning en juridische 

belangenbehartiging te bieden heeft. We kregen 

erg veel aanmeldingen voor deze digitale 

bijeenkomsten, veel verschillenden sectoren, 

horeca, industrie, vervoer, maar ook zakelijke 

dienstverlening als Nationale Nederlanden. 

Wat opvalt is dat veel mensen zich onzeker 

voelen, ze zien allemaal de donkere economische 

wolken op ons af komen. Misschien waait het 

over, maar dat denk ik niet. Er waren mensen bij 

met flexcontracten die niet verlengd worden, 

maar ook veel mensen met vaste contracten, die 

de omzet van de bedrijven zien dalen. 

Voor deze mensen moet de PvdA er staan. 

De afgelopen jaren heeft Lodewijk Asscher 

gestaag gebouwd aan de vernieuwing van de  

PvdA. Hij heeft de partij teruggebracht naar 

zijn roots: opkomen voor mensen met werk, 

mensen aan de onderkant van de samenleving. 

Natuurlijk gekoppeld aan grote onderwerpen als 

het klimaat, onderwijs, etc. Maar je merkte aan  

 

 

 

 

hem dat de basisgedachte van Eerlijk Delen een 

steeds prominentere plaats kreeg. 

Het was een drama dat hij heeft moeten 

besluiten om het leiderschap van de partij op                           

te geven. Qua verantwoordelijkheid een juiste 

stap, wel balen dat de andere verantwoorde-

lijken vrolijk verder gegaan zijn. 

Het is uitermate te betreuren dat de PvdA in                    

de campagne zo weinig zichtbaar geweest is,                         

we konden niet de prominente rol spelen die                                

we wilden. Lilianne Ploumen deed haar best,                             

het leek of ze de “touch” miste. Volgens de 

interne partijroddels omringde ze zich door 

mensen als Wouter Bos en Dijsselbloem om                      

haar in de campagne te adviseren. Partijgenoten 

die er blijk van gegeven hebben (Rutte 2…)                        

een meer liberale koers te willen varen.                          

Volgens diezelfde partijroddels hield Asscher 

deze mensen wat meer op afstand. 

Ik weet niet of het allemaal waar is, maar het 

beeld van het slotdebat van 14 maart liet het 

wel zien: geen moment kon/wilde Ploumen zich 

laten zien op sociaaleconomische thema’s. De 

gelijkheid van mensen stond centraal,                       

vinden we allemaal, maar dat vinden ook de 

meeste partijen. De PvdA had zich hier kunnen 

onderscheiden met een op werk gerichte 

profilering. 

De mensen die we bij onze bijeenkomsten over 

ontslag hadden, vinden ook dat iedereen gelijk 

is. Ze maken zich echter druk of ze hun werk 

houden en wat de consequenties van hun 

eventuele ontslag zijn. En of de rekening van de 

Coronacrisis straks niet bij hun gelegd wordt. 

Dit laatste is bijna een letterlijk citaat van een 

werknemer (58 jaar, eenzijdige opleiding in de 

techniek) van Aluchemie, het bederijf sluit                      

eind dit jaar. 

 

Ik verwacht dat de PvdA vanavond een 

teleurstellend resultaat zal behalen, met wat 

geluk 1 of 2 zetels erbij. 
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Campagne: helpende handen gezocht! 

door bestuur PvdA 
Voor de verkiezingscampagne maart 2022 

(gemeenteraad) hebben wij (het bestuur) hulp 

nodig. Wie o wie heeft tijd en zin om het 

bestuur te helpen, want we kunnen het echt  

niet alleen en samen staan we sterker! 

Zijn er mensen die goed zijn in het maken van 

filmpjes of handig zijn met vormgeving van 

drukwerk etc. dan kunnen we jouw hulp heel 

goed gebruiken.  

 

Hulp aanbieden?   

Stuur een mail aan het secretariaat,                         

Lucia Bakker, via bakker@noordwest.org 

 

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker 

Wilt u onze afdeling Bergen steunen met  

een extra geldelijke bijdrage? 

 

                         
 

 
 

Heel fijn en welkom, bijvoorbeeld voor  

extra activiteiten als koffieochtenden en 

themabijeenkomsten. En we sparen ook  

alweer voor de eerstvolgende verkiezingen.  

Op 16 maart 2022  

zijn de Gemeenteraadsverkiezingen.  

 

Onze bankrekening 

NL42 RABO 0132 4609 47 

t/n van PvdA Bergen NH  

Dank voor uw bijdrage! 

 

 

 

 

Geef uw mening en /of commentaar 

aan Johanne Hendriks  

johanne.pvda@ziggo.nl 

 

Kijk voor meer informatie ook op 

www.raadbergen-nh.nl 
 

 
 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u  

deze nieuwsbrief toch?  

U kunt zich aanmelden voor deze  

nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

mailto:bakker@noordwest.org
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
http://www.raadbergen-nh.nl/
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl

